

MØTEINNKALLING/-REFERAT NR.

Møte: NTNUI-langrenn

Dato: 18.02.2019

Tid: 19:00 – 21:00

Møtested: @Sindre

Møteleder: Jørund Vala

Innkalt: Jørund Vala, Hans-Marius Klevmoen, Hans Petter Rolke, Sissel-Johanne Aspdal, Cecilie Mogen, Marcus Braathen, Elise Langkaas, Gunnar Wang-Haugseth, Lars Bergendahl, Sindre Grøstad

Ikke møtt: Cecile Mogen

| Sak: | Sakstittel/ -innhold |
|------|---|
| 0 | Kake: Veldig godkjent god! I tillegg store mengder, stort pluss. |
| 1 | Oppsummering diverse (v/alle) Marka Rundt <ul style="list-style-type: none">- 372 påmeldte- 1 skade NM-stafett <ul style="list-style-type: none">- Vellykket, husk Soundboks <u>MED</u> batteri neste gang HK (så langt) <ul style="list-style-type: none">- Neste 7. Mars- Problemer med å få nok biler, må blæstes internt før hvert renn. |
| 2 | Studentlekene (v/ Jørund og Gunnar) <ul style="list-style-type: none">- Dugnader og transport<ul style="list-style-type: none">➔ Mangler 1 på lørdag. Dersom Lars tar en vakt torsdag og HP en på fredag.➔ Trenger en spray til løypemerking.- Løpsledere- Tidtakere- Jørund: Vors på Skyås/hos Foyen før SL-bankett? |

| | |
|---|--|
| | <ul style="list-style-type: none"> - Sprinten SL: Elias finner en løsning for poeng i å gå prolog. |
| 3 | <p>Sportslig fremover (v/Gunnar)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hyttekarusell - Treninger - Renn |
| 4 | <p>Birken- og Vasaloppet (v/Marcus)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vasabuss - Overnatting + buss Birken → Jørund: Innspilling av birkenradio og noe å spille den med. Ev. Anna/Lars Muren → HP: Mase på fiskebeinern før Birken. → Elise: lage quiz til birken, ev. Quiz i fiskebeinern. - Påmelding |
| 5 | <p>Stakefesten (v/Cecilie)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Priser/kåringer, gullskia, taler, vors, middag, hyttevakter etc.. - Påmelding og program - Cecilie ikke tilstede, men har forhåpentligvis startet prosessen. |
| 6 | <p>Klesoppdatering (v/Sissel)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Status salg av kleslager: → Jørund: Nærmer seg slutten på I-bygget casen. Ser ut til å bli et lager til en verdi rundt 75 000, som vi så håper skal splittes 50/50 på HS/Langrensgruppa. Avtale i boks før 27.02.19. → Hans Marius/Sissel: sørge for å få i bruk vipps. - |
| 7 | <p>Sponsor og økonomi (v/Elise)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bruk av sponsormerker (lue) blant medlemmer – for dårlig! Elise: sender ut mail og minner om dette. - Sponsoreffekter, beachflagg osv - Samarbeidsavtale med Hank Sport (går ut 31.12.19). Er de fornøyd? Er vi fornøyd? - Samarbeid med Sweco (midt-sesongsrapport (info om aktiviteter og resultater) bør sendes). - Elise er på alle disse sakene. - Referat møte med Vålådalen - Ikke helt som vi hadde sett for oss. Har ikke fått tilbud heller. Blir trolig Bruks-kjøret evt Dombås neste år. - |
| 8 | <p>Janteloppet 12.-13. april (v/Jørund)</p> |

| | |
|----|--|
| | <ul style="list-style-type: none"> - Ble kontaktet av Red Bull - 50% rabatt, 50kr per løper til NTNUI, bidrag på andre arrangementer. Aktuelt? - Ja, satser på å få noe tilbake, for eksempel RB på SL-femmila. |
| 9 | <p>Oppdatering fra kasserer (v/Hans-Marius)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Frist for refusjon og skjema må oppdateres på hjemmesiden. - Hans Marius oppdaterer skjema og hjemmeside, samt sender mail og setter passende frist. Bør sendes før/like etter Vasan og før Birken. - Annet |
| 10 | <p>Dagens Løype 9.-10. mars</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mangler 1 vakt, men fortsatt en stund til. I være fall løses av styret. |
| 11 | <p>Nettside + Sosiale medier (v/Lars)</p> <ul style="list-style-type: none"> - oPPPPP oPpyrning Pek Prog Pilz Pizza Prima<3 |
| 12 | |
| 13 | <p>Eventuelt</p> <p>Elise/Sissel: styretøy.</p> <p>Diskutert å avskaffe Delvis Refusjon. Har trolig vært et tilbud siden storhetstiden til langrenn og birken (2012) for å fylle mange busser og gjøre det enkelt for studenter å delta på ett renn. Har slitet mye med å rekruttere dugnader i år, en løsning kan være å innføre 2 dugnadsenheter som minimum for refusjon, uansett beløp. Vil diskuteres videre til høsten, og i så fall tre i kraft neste sesong.</p> |
| 14 | <p>Neste møte</p> <p>Dato – søndag 10.mars kl 18 hos Elise og Cecilie (Ila).</p> |